
Sbor dobrovolných hasičů Pohořelice 
Pod Zámkem 300, 763 61 
 

Pohořelice 17. června 2015 
 
 
Zápis z členské schůze konané dne 12.6.2015 
 
     V pátek dne 12.6.2015 se v hasičské zbrojnici konala červnová členská schůze, které se zúčastnilo celkem 16 
hasičů. Schůzi vedl starosta Milan Zelík. 
 

1.) Svátky a narozeniny 
- svátky: Dalibor – 4.6., Vít – 15.6., Milan – 18.6., Alois – 21.6., Zdenka – 23.6., Jan – 24.6., Lubomír 

– 28.6. a Pavel – 29.6..  
- narozeniny: Karla Maňásková – 19.6., Milan Zelík – 25.6. 

 
2.) Uskutečněné akce v lednu 2015 

- 7.5.2015 – v naší zbrojnici proběhla Okrsková schůze, kterou vedl starosta okrsku Dalibor Lidinec, 
projednávaly se podrobnosti ohledně okrskové soutěže, delegáti za náš sbor: Vít Blaha, Zdenka 
Lidincová, Lenka Vendolská 

- 8.-10.5.2015 – soustředění MH na stadionu Jiskra Otrokovice – vše proběhlo bez problémů, 
snídaně i večeře probíhaly doma, chodili jsme pouze na obědy do restaurace U Zvona, sbor 
přispíval pouze ve formě pohonných hmot 

- 8.5.2015 – Pohárová soutěž na Žlutavech – zúčastnily se pouze naše ženy a ve své kategorii 
zvítezily 

- 13.5.2015 – Český den proti rakovině – letos se nám podařilo vybrat rekordní částku – 4.851,- Kč 
- 15.-16.6.2015 – Okresní kolo hry Plamen Otrokovice – našim mladším ani starším žákům se 

nedařilo jako na podzim, ale i tak vybojovali pěkné druhé místo, do Krajského kola hry Plamen 
v Uherské Brodě postupují pouze starší žáci, a je to po 23 let, co jsou v této kategorii tohoto 
postupového kola reprezentovány i Pohořelice 

- 23.5.2015 – Okrskové kolo v Požárním sportu: mladší žáci – 1. místo, starší žáci – 1. místo, ženy – 
1. místo, jednotlivci ženy – Jana Forbelská – 1. místo, muži – 1. místo, po pěti letech budou okrsek 
Napajedla reprezentovat v Okresním kole v PS v Hřivínově Újezdu naše ženy i muži současně 

- 24.5.2015 – VCUH – Jarošov – ženy obsadily 3. místo a připsaly si první body do tabulky 
- 25.5.2015 – v pondělí přijela očekávaná komise posuzující obce v soutěži O obec roku Zlínského 

kraje, přednáška Milan Zelík, činnost s mládeží Jana Forbelská + Adam Michal, Hanáčková Natálie, 
Stoklasová Adriena, Stoklasová Karolína a Zelíková Zuzana – štafeta dvojic. 

- 30.5.2015 – Kácení máje – plakáty byly rozneseny včas, nákup a příprava občerstvení proběhly 
včas, tombola – investováno do cen 1.927,- Kč, stany postačily naše, nic jsme nepůjčovali, 
zapůjčeny byly ale lavičky od hospody (4) a v pořádku i navráceny, fotografie připraveny, projektor 
zapůjčen z obce, hudba – připravena, bylo dobře, že se vše připravilo již v pátek navečer, v sobotu 
toho bylo i tak dost – připravovalo se hodně drobností, makrel bylo připraveno 30 kg, zbylo necelé 
2 kg, které jsme spotřebovali při úklidu, klobás bylo připraveno 30 kg, ale příště postačí 5 kg 

 
 

3.)  Plánované akce  
- 20.6.2015 – Krajské kolo v PS – ženy – Zlín 
- 28.6.2015 – VCUH – Vésky – ženy 
- 5.7.2015 – VCUH – Částkov – ženy 
- 8.8.2015 – Sportovní den 

 
4.) Technika a ostatní vybavení 

- řešena otázka nového vozidla – dohodli jsme se, že máme zájem o 9ti místné vozidlo s větším 
úložných prostorem, typ Iveco, na zastupitelstvu obce bylo schváleno, že vozidlo můžeme ihned 
hledat a v případě, že narazíme na něco zajímavého, věc bude zkonzultována se starostou obce 
panem Němečkem a tento se operativně spojí s radou obce, která pokud nákup schválí, můžeme 
vozidlo zamluvit okamžitě, dodatečně bude poté nákup schválen zastupitelstvem obce, hraniční 



částka nebyla záměrně stanovována, aby nedošlo ke zbytečným zamítnutím dobrých vozidel, 
očekává se, že nákup bude do částky 500.000,- Kč 

- budíky na PPS 12 zásah nebyly stále vyměněny – má na starosti Miroslav Bičan 
- dořešení z minula – nákup příslušenství k čerpadlu Kataramo – jednohlasně odhlasován nákup 4 ks 

savic B 75, 2 m, sacího koše B 75 a lanka ke koši – vše do částky 7.500,- Kč – zajistí Milan Zelík 
poté, co budeme vědět, zda sací koš dokážeme předělat z nepoužívaného ejektoru, či jej budeme 
muset zakoupit nový 
 

5.) JSDHO 
- Školení na motorové pily – probíhá v 9 dnech, přičemž 4 teorie, 4 praxe v lese a 1 den zkoušky, 

teorie bude vždy přes týden v pracovní době ve Zlíně na stanici, praxe a zkoušky budou v lese - 
spíše na individuální domluvě se školitelem zda přes týden či lépe o víkendu. Pokud si školení 
domluvíme přes HZS Zlínského kraje, bude toto zdarma, avšak termíny zejména praktických částí 
budou zcela jistě probíhat v pracovní době přes týden. Pokud bychom si chtěli školení udělat 
v uvozovkách soukromě a zaplatit jej, je zde více prostoru pro domluvu ohledně termínu školení, 
ale musíme si to sami zaplatit. Pro jednu osobu je cena 6.500,- Kč, pokud by bylo např. 5 osob, tak 
by cena vyšla cca. 5.000,- Kč za osobu. Pily mají školitelé k dispozici dvě, ale můžeme si vzít i své 
vlastní. Problém je ten, zda budou moci členové JSDHO čerpat v práci tolik dovolené. Je zde ještě 
otázka, zda zřizovatel jednotky, tedy obec, by byla přístupná k úhradě tohoto kurzu, nebo spíše k 
úhradě ušlého zisku zaměstnavateli, po dobu tohoto školení, jak je stanoveno ve smlouvách 
uzavřených s obcí – po zjišťuje Milan Zelík. 

- Dořešena otázka z minula – trička – odhlasováno – koupí se 10 ks šedých triček s krátkým a 10 ks 
šedých triček s dlouhým rukávem do zásahových obleků, 10 párů silných ponožek, impregnace na 
obleky a dezinfekce do obuvi, do celkové částky 3.500,- Kč – 11 x pro, 5 se zdrželo – nákup zajistí 
Milan Zelík 

- Domovenky byly objednány, čekáme na dodání 
 

6.)  Zbrojnice a brigády 
- 18.7.2015 brigáda – zabudování nových dvířek ke komínu, zapojení pračky, poličky na poháry, 

čerpadlo do studny, držáky na hasicí přístroje, jídlo zajistí Pavel Šeďa z našich zdrojů, pivo a chleba 
zajistí Milan Zelík z obchodu od Němečků 

- Dušan Vrzala – materiál na nový regál do garáže a sokl přes odsávání digestoře ještě není 
k dispozici 

- Od Michala Vlčka byl zakoupen 1 ks 6 kg práškového hasicího přístroje za 500,- Kč 
- Od Josefa Vojtěška ze Spytihněvy byly dodány závěsy na hasicí přístroje – zdarma 
- Za částku 3.467,- Kč byly nakoupeny tyto LED reflektory: 1 x 100W, 1 x 50W, 2 x 30W a jako dárek 

byl 1 x 10W 
- Milan Zelík návrh na doplnění kožených doplňků ke koňce (brašny, které již v uplynulých letech 

vzpomínal i Vít Blaha, avšak na co jsme dotace nedostali) – na výročí SDH Komárov, kam se koňka 
poveze, bychom přizvali paní z Napajedel od Pahrbku, která brašny šije, aby si vše proměřila a 
stanovila cenu – na toto nikdo nic nenamítal 

- Dále se probíralo doplnění i dalších věcí ke koňce jako je vypouštěcí ventil z nádrže na napojení 
hadice (je tam nějaký vodovodní, zcela jistě nikoliv dobový) a dále nákup mosazné proudnice – 
bylo hlasováno o nákupu přes bazarové servery, nákup proudnic do 10.000,- Kč – 15 x pro, 1 se 
zdržel – má na starosti Vít Blaha 

- Pavel Šeďa – debata na téma televize do zbrojnice, příp. projektor – prozatím ponecháno na další 
jednání  

 
7.) Činnost mládeže 

- Přes léto jsou tréninky omezeny, spíše dle individuálního zájmu dětí 
- Josef Vojtěšek ze Spytihněvy bezplatně dodal dva vyřazené hasicí přístroje, které budou použity 

pro sportovní činnost mládeže 
- Na výsledek žádost o grant stále čekáme 
- Nastavitelná překážka 70/80 cm, 200 cm dlouhá, je již v závěru výroby u sponzora METAL PS, 

dřevo již zajistili Lubomír Hanáček a Dušan Vrzala 
- Dodatečné schválení nákupu dětských tepláků v rámci reprezentace na Krajské kole za 3.800,- Kč  

– odhlasováno – všichni pro 



- Náklady na dopravu mohou doložit trenéři v podobě účtenek za naftu a nechat si proplatit na 
obci, z rozpočtu sboru – nehlasováno, jedná se o nutné výdaje 
 

 
8.) Sportovní družstva ženy, muži 

- Odlehčené hadice C byly otestovány, jsou v pořádku, voda jimi neteče 
- Jana Forbelská – návrh na nákup nových teplákových souprav pro družstvo žen, do částky 15.000,- 

Kč – hlasováno – 13 x pro, 3 se zdrželi  
 

9.) Pokladna + čerpání z rozpočtu obce 
- Pokladní předložila výdaje a příjmy za uplynulý měsíc, včetně konečného zůstatku financí 

v pokladně i na bankovním účtu 
- Je třeba dodat do Metalšrotu Tlumačov fakturu k jarnímu sběru – podle novely zákona musejí 

peníze zasílat na bankovní účty a nikoliv předávat v hotovosti, toto však udělají až poté, co jim 
jako dodavatelé vystavíme fakturu 

 
10.)  Diskuze 

- Stále zůstává otevřená debata na téma – s jakým pivovarem budeme spolupracovat v budoucnu – 
Kozel / Rebel 

- Nechť všichni hledají inzeráty s nabídkami chladících a výčepních zařízení  - poté proběhne diskuze 
o jejich nákupu 

 
Milan Zelík 

             starosta sboru 


